
Z rezultati niso
zadovoljni

Polovica šolskega leta je za
nami in po zbornicah so 22.,
23. in 24. januarja pregledovali
uspehe (in neuspehe), s kate-
rimi so se soočili ob polletju.
Za marsikaterega od učencev
je bil ta delovni obračun po-
sebno trpek, saj je očitno po
kazal na njegovo premajhno
prizadevnost, za učitelje pa je
polletna redovalna konferenca
barometer, ki jasno pokaže,
kje so v zadnjih mesecih ne-
namerno grešili in katerim
problemom bo do konca šol-
skega leta treba posvetiti več
pozornosti.

Ker na vseh srednjih šolah
v občini Center v sredo še niso
izračunali in ugotovili rezulta-
tov prvega polletja, smo se o

uspešnosti dela zadnjih mese-
cev pogovarjali le z Janezom
Terkajem, direktorjem Tehniš-
ke elektro šole.

V tej šoli je trenutno vpisa-
nih 16 učenk in 759 dijakov, od
katerih jih je izdelalo le 368
ali 47,5 odstotka, 405 dijakov

pa je imelo eno ali več neza-
dostnih ocen. Letošnji uspeh
je bil torej slabši od lanskega,
vendar boljši od tistega pred
dvema letoma.

Ravnatelj Terkaj je analizi-
ral vzroke za sedanji neuspeh
in povedal, da je nanj vplival
predvsem slab učni uspeh in
slabo osnovno znanje letošnjih
novincev, pa tudi premajhna
prizadevnost starejših letnikov.
Učiteljski zbor elektro šole pa
ni nekritičen, zato vse krivde
za slabe rezultate ne vali le na
dijake, ampak jih išče tudi v
svojem delu.

Učitelji ugotavljajo, da so
preobremenjeni, to pa pred-
vsem zaradi tega, ker so nji-
hovi razpisi za 14 učiteljev stro-
kovnih predmetov ostald sko
rajda brez uspeha. Poleg tega
bodo poskušali v bodoče delati
tako, da bodo zaradl tega tudi
dijaki dosegali boljše uspehe.
Na konferenci so se dogovori-
li, da bodo vsem negativnim
učencem omogočili popraviti
slabe ocene do 22. februarja,
to pa zato, ker imajo nasledni
dan roditeljski sestanek, na ka-
terem bodo učitelji posvetili
največ pozornosti staršem di-
jakov, ki imajo po več slabih
redov.

Po počitnlcah bodo v novem
urniku rezervirali tudi štiri ure
na teden za mladinske ure, od
katerih jih bodo polovico po-
rabili za politično izpopolnje-
vanje, drugo polovico pa za

krožke. To bodo predvsem
učni krožki, v katerih bodo
boljši dijaki pod učiteljevim
mentorstvom pomagali svojim
slabšim kolegom, da se bodo
laže prebili čez največje zanke
in težave v predmetih, iz ka-
terih imajo negativno oceno.

Do sedaj so imeli v šoli vsa-
ko leto težave s tem, da se je
tri četrtine šolskih novincev
usmerilo na oddelek za šibki
tok, ker je elektronika trenut-
no pač popularna v sedanjem
razvoju elektrotehnike. Letos
pa je vodstvo šole že delno
uspelo z načrtnejšim usmerje-
vanjem na oddelek jakega to-
ka, to pa predvsem zato, ker

tudi ob pomoči republiške izo-
braževalne skupnosti v zadnjih
letih uspela precej modernizi-
rati pouk, čeprav jih čaka še
veliko nalog. Pri tem bi bill
lahko veliko bolj uspešnl, če
bi uspeli navezati solidno so-
delovanje med šolo In tistiml
delovnimi organizacijami, ki
so najbolj zainteresirane za šo-
lanje takih strokovnjakov. V
tem sodelovanju je po tnnenju

nekaterih bodočnost te, pa tu-
di drugih osnovnih šol.

žal pa tako kot pri moder-
nizaciji pouka niso uspešni tu-
di pri vzdrževanju in obnav-
ljanju šolskega poslopja, ki je
staro in zato potrebuje veliko
denarja za obnovo. Šola v ta
namen dobi premalo denarja,
čeprav vsak dobljeni dinar
dobro oplemeniti in ga smisel-
no porabi. J. O.


